



التاريخ 2008/10/04

المرجع 799 / م س / د م / 2008

Ms. Fahima Al Bastaki
Manager – listing & Disclosures
Dubai Financial Market

عناية السيدة / فهيمة البستكي
المحترمة
مدير إدارة الإدراج و الإفصاح
سوق دبي المالي

Dear Ms Fahima,

تحية طيبة وبعد،،،،

Subject: Press Release

الموضوع: خبر صحفي

With reference to the requirements of the disclosures and transparency rules and regulations, we would like to advise that with the blessing and support of His Highness Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum, Vice President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai, "Amlak Finance" and "Tamweel" announced today that they have begun exploratory discussions for a possible merger of their respective operations. We attach herewith copy of the press release to be distributed to the media today Saturday 04/10/2008.

بالإشارة الى متطلبات الإفصاح والشفافية، نرجو الإفادة بأن شركة "أملاك لتمويل" و شركة "تمويل" قد أعلنت اليوم عن بدء المحادثات الهادفة لاستطلاع إمكانية دمج العمليات التجارية للشركتين في شركة واحدة، وذلك بمباركة كريمة من صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي و بدعم من كبار المساهمين في الشركتين. و نرفق لكم الخبر الصحفي الذي سيوزع على وسائل الإعلام اليوم السبت الموافق 2008/10/04.

مع وافر التقدير والاحترام،،،،

With kind regards,

نسخة الى/ السادة هيئة الأوراق المالية و السلع

cc:
M/s Securities & Commodities Authority

محمد سمير غيبة

نائب الرئيس للشؤون القانونية

سكرتير الشركة

Mohammad S. Ghebeh
VP Legal & Company Secretary
Amlak Finance PJSC